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Protokół Nr XV/25 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 9 maja 2025r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Bieżuniu, 

ul. Warszawska 2. 

Obradom przewodniczyła p. Barbara Rogowska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Bieżuniu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska o godz. 10:17 

otworzyła XV Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej, wypowiadając formułę „Otwieram 

XV Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Bieżuniu”.  

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu – w oparciu o listę obecności – 

stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska poinformowała, że 

nadzwyczajna sesja została zwołana na wniosek p. burmistrza. Poprosiła, żeby 

p. burmistrz przybliżył potrzebę spotkania. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że zwrócił się 

z wnioskiem do p. przewodniczącej o zwołanie nadzwyczajnej sesji w związku 

z uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej odnośnie uchwały budżetowej, która 

powinna iść razem z Wieloletnią Prognozą Finansową. Dzisiejsza sesja będzie odnośnie 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, która jest 

tożsama z uchwałą budżetową. Przedstawił, jaki zaproponował porządek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska powitała burmistrza 

p. Andrzeja Sztybora, zastępcę burmistrza p. Agnieszkę Kosek, skarbnik p. Katarzynę 

Budzich, radnych i wszystkich mieszkańców, którzy oglądają obrady dzięki mediom 

internetowym. Poprosiła o wyciszenie telefonów, niekorzystanie z nich w czasie obrad 

oraz przypomniała o tym, żeby korzystać z mikrofonu zabierając głos. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

1. Pan Andrzej Sztybor – Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń, 

2. Pani Agnieszka Kosek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Bieżuń, 

3. Pani Katarzyna Budzich – Skarbnik Gminy. 

Ad pkt 2.  

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała porządek 

obrad: 

1. Otwarcie XV Nadzwyczajnej Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Bieżuń. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie XV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy ktoś chce 

wnieść do przedstawionego porządku propozycje zmian. Przypomniała, że jak sesja jest 

zwoływana przez p. burmistrza, to on wyraża zgodę na ewentualne zmiany. 

Nie wniesiono zmian do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad. 

jednostka Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 09 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne 

imienne 

większość bezwzględna większość 

ustawowego składu Rady 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 
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5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel ZA 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto proponowany porządek obrad. „Za” 

głosowało 15 radnych. 

Ad pkt 3.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Bieżuń. 

Skarbnik Gminy p. Katarzyna Budzich powiedziała, że w uchwale nastąpiło 

uaktualnienie danych zawartych w Wieloletniej Prognozie Finansowej do danych 

zawartych w uchwale budżetowej. W uchwale dokonuje się zmian po stronie dochodów, 

wydatków i przychodów. Wprowadza się zmiany po stronie dochodów dotyczące 

zwiększenia ogólnej kwoty dochodów o 1.160.406,20 zł oraz zmiany po stronie 

wydatków dotyczące zwiększenia ogólnej kwoty wydatków o 1.420.304,41 zł. Plan 

dochodów budżetu Miasta i Gminy Bieżuń ogółem wynosi 36.526.116,42 zł, w tym 

dochody bieżące w kwocie 28.917.867,42 zł, dochody majątkowe w kwocie 

7.608.249,00 zł. Plan wydatków ogółem wynosi 36.289.822,50 zł, w tym wydatki bieżące 

w kwocie 25.489.389,41 zł, wydatki majątkowe w kwocie 10.800.433,09 zł. Przychody 

budżetu w wysokości 463.706,08 zł, rozchody w wysokości 700.000,00 zł.  

Radna p. Iwona Dymek zapytała, dlaczego na ostatniej sesji nie został zaktualizowany 

WPF. Dodała, że jest to kolejny raz, kiedy izba obrachunkowa wskazuje nam 

niedociągnięcia.  

Skarbnik Gminy p. Katarzyna Budzich odpowiedziała, że dlatego, iż uważała, że jeżeli 

w zał. nr 2 nie zostały dokonywane żadne zmiany, to nie należy zmieniać uchwały 

dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dodała, że uczy się. Dopiero jak 

przepracuje cały rok, to będzie wiedziała więcej rzeczy. Niektóre są dla niej pierwszy raz. 
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Teraz za każdym razem, jak będzie uchwała budżetowa, to będzie aktualizacja uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że tak wskazano, że 

przy zmianie uchwały budżetowej powinna być tożsama uchwała o Wieloletniej 

Prognozie Finansowej, ale sprawdzili, że wcześniej nie zawsze WPF szedł ze zmianą 

uchwały budżetowej. Dodał, że w przepisach, jak byście Państwo sprawdzili, nie zawsze 

jest potrzeba podejmowania Wieloletniej Prognozy Finansowej przy zmianie uchwały 

budżetowej. W tej chwili zostało wskazane, że jest to błąd i należy go naprawić.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały, a następnie przeprowadziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Bieżuń. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Bieżuń. 

jednostka Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 09 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 
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5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel ZA 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr XV/80/2025 

została jednogłośnie podjęta, 15 radnych głosowało „za”. 

Ad pkt 4.  

Wolne wnioski i informacje. 

 Radna p. Agata Dorota Kościelna poruszyła sprawę braku światła ulicznego. Lampy 

gasną ok. godz. 23:00. Dzieje się to, od co najmniej 10 dni. Wymieniła miejsca, gdzie 

tak jest. Zgłaszają jej to mieszkańcy i nie wie, co im odpowiedzieć. Odniosła się też 

do sprawy wykupu działek pod ulicę Osiedlową mówiąc, że wjazd na tą ulicę 

z ul. Płockiej jest w opłakanym stanie tzn. są duże doły, ograniczona jest widoczność, 

co stwarza niebezpieczeństwo. Dodała, że ta ulica prowadzi na nowe, piękne osiedle, 

które jest bez jednej drogi, bez chodników, bez jednej lampy. Przedstawiła liczbę 

zamieszkałych osób i znajdujących się tam budynków oraz do jakich ulic ona 

prowadzi. Poprosiła o ustosunkowanie się. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że odnośnie 

oświetlenia, to sprawa nie jest przedmiotem właściwie sesji. Wie o tym, bo było 

zgłaszane i zostało to przekazane. Miało być naprawione, więc nie wie, jaka jest 

sytuacja. Dodał, że nie będziemy obradować, co się stało. My tylko zgłaszamy, że 

o godz. 11:00 te lampy się wyłączają. Nie było to działanie ze strony gminy, żeby 

ograniczyć, bo jak mówił jest płacona stała opłata, czy to jest lato, czy zima, czy się 

świecą osiem godzin, czy piętnaście. Jest to kontrakt trzyletni. Spróbuje wyjaśnić, 

dlaczego to nie zostało zrobione.  

Radna p. Agata Dorota Kościelna odpowiedziała, że było to zgłaszane.  
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Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że na sesji to tak 

dziwnie, bo powinna być informacja zwrotna od pracownika, a nie przez niego. Nie 

może w tej chwili powiedzieć, bo nawet nie wie. Myślał, że sprawa jest załatwiona. 

Wracając do drogi Osiedlowej powiedział, że jest z trojgiem mieszkańców 

nieuregulowana kwestia tej drogi. Wyjazd od strony Płockiej są to dwie posesje 

i rzeczywiście jest dość wąsko. Jedyna możliwość, bo porozumienie się jest 

niemożliwe, to specustawa, ale to jakbyśmy projektowali i robili drogę, jeżeli jej nie 

robimy, to nie będziemy regulować tego stosunku. Ci mieszkańcy, którzy wyrazili 

zgodę, to sprawa została załatwiona. 

Radna p. Agata Dorota Kościelna odpowiedziała, żeby spróbować jeszcze raz. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że spróbuje. 

Nakreślił sprawę uregulowania drogi do ul. Osiedlowej. 

 Radny p. Daniel Liszewski przedstawił okoliczności i wątpliwości prawne, które 

wymagają wyjaśnienia (pismo z dn. 09.05.2025r. w załączeniu do protokołu) 

w związku z odczytaniem anonimowego pisma dotyczącego jego osoby podczas 

wspólnej Komisji Rady Miejskiej w dniu 22.04.2025r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odpowiedziała, że 

pismo, które otrzymała od radnego przekazała do zaopiniowania mecenasa. Dodała, 

że załatwianie spraw jest w toku, kiedy zostaną zamknięte kolejne etapy, to wtedy ona 

udostępni radnemu i wszystkim radnym oraz podsumujemy załatwienie tej skargi. 

Tyle na dzień dzisiejszy może powiedzieć. 

Radny p. Daniel Liszewski zapytał, czy ma rozumieć, że odpowiedź na to pismo, które 

wczoraj złożył do p. przewodniczącej o dostępie do informacji publicznej, gdzie jest 

wyznaczony czas, czyli niezwłocznie trzeba udostępnić lub do 14 dni, nie zostanie mu 

udostępnione w takim terminie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odpowiedziała, że 

będzie. Na razie jest u p. mecenasa i on je opiniuje.  

Radny p. Daniel Liszewski powiedział, że dzisiaj przygotował drugie pismo w sprawie 

wyjaśnień i złożył w biurze rady, więc będzie czekał na informację zwrotną.  

 Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że w dniach 6-7 

maja odbywały się konsultacje społeczne odnośnie planu ogólnego, który 

opracowujemy. Przedstawił, z czego to wynika. Nakreślił, jakie są ograniczenia w tym 

zakresie. Gmina zbiera te wszystkie informacje, które mieszkańcy wskazali. Po tym 

etapie nastąpi wysłanie planu do uzgodnień. Przedstawił sprawę uzgodnień. Dodał, że 

jak ktoś nie był na spotkaniach w miejscowościach, to w urzędzie niech zobaczy te 

mapy, bo plan będzie wysyłany niedługo do uzgodnień.  Opisał proces przyjmowania 

planów. Chciałby zakończyć w tym roku, żeby dostać dofinansowanie, które jest 

(jesteśmy na liście i zarezerwowane są środki). Termin wydłużono do 30.06.2026r. 

Radny p. Marek Żurawski powiedział, żeby nie zwiększać procentowo, ale zmienić 

np. umiejscowienie działek budowlanych, bo wie, że w Sławęcinie są trzy miejsca 

w szczerym polu i nie sądzi, żeby tam ktokolwiek się wybudował, a są działki 

wyznaczone pod budowę domu i mieszkańcy dowiadują się, że nie mogą tam się 

pobudować. Zapytał, czy nie dałoby rady tak zrobić. Sądzi, że nawet właściciele tych 

działek nie wiedzą, że są tam wyznaczone działki budowlane. 
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Radny p. Mariusz Czarnomski powiedział, że dużo mieszkańców jest bardzo 

niezadowolonych z tego planu, gdyż wszystko, co jest naniesione, to było już przy 

pierwszym podejściu, w którym zatwierdzaliśmy ten plan ze studium na 

zagospodarowanie. Zapytał, czy będzie jeszcze spotkanie radnych z p. urbanistą długo 

przed przyjęciem, czy wyłożeniem tego planu; czy p. urbanista te wszystkie zmiany 

nanosi poprzez wnioski, które składają mieszkańcy; czy on powinien sam, tam gdzie 

jest możliwość na danej działce zrobić. Jego zdaniem on powinien to wprowadzić, 

jeżeli nadaje się, bo on ma większe wiadomości niż my. Podał przykład zgody na 

budowę domu z jego miejscowości. Dodał, że część mieszkańców nie ma czasu 

przyjechać, nie myśli o tym i my, jako radni powinniśmy o nich zadbać. Poprosił, o jak 

najszybsze spotkanie z p. urbanistą, żeby radni to przekonsultowali.   

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński zapytał, czy projekt jest gdzieś dostępny 

w wersji elektronicznej, żeby można go było zobaczyć. Dopytał, czy jest publikowany 

na stronie internetowej. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że nie jest 

publikowany, bo jest to ciągle wersja robocza. Jest dostępna u pracownika w urzędzie 

i on po każdych zmianach ją otrzymuje. Odpowiadając na wcześniejsze pytania 

powiedział, że nie możemy ingerować w nie swoje własności. Musi to być wniosek 

właściciela gruntu, zarządcy terenu, który ma prawo do dysponowania, jakieś 

pełnomocnictwa. Samorząd dba o swój interes, swoje nieruchomości. Będą się starali 

uwzględnić zmiany w takiej skali, w jakiej jest to możliwe. Odnośnie zastępowania, 

to mówił, że nie ma takiej możliwości. On nie jest urbanistą, polega na tym, co mówi 

specjalista. W sprawie propozycji spotkania z p. urbanistą odpowiedział, że on jest do 

dyspozycji. Dodał, że trzeba będzie ustalić taki termin, żeby wszystkim pasował. Do 

wtorku będą zbierać uwagi mieszkańców. Zorganizuje i przekaże, kiedy byłaby 

możliwość spotkania.  

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że nie zapoznawał się, bo czekał 

cierpliwie na spotkanie Komisji, na którym wzorem lat poprzednich był ogląd na 

poszczególne obszary wynikające ze zmian planu zagospodarowania przestrzennego. 

Przedstawił, jak przebiegało przyjmowanie planu zagospodarowania przestrzennego. 

Powiedział, że przy pierwszym planie głosował przeciwko, po takim oglądzie, gdzie 

się okazało, że komuś zmieniono tereny mieszkaniowe w Bieżuniu na tereny wiejskie, 

rolnicze, czy ogrodowe. Nakreślił sprawę. Nadal nie zgadza się z tym, żeby w obrębie 

geodezyjnym miasta Bieżunia obowiązywało 39,9 djp. Można przeglądać w wydziale 

infrastruktury, ale trzeba dużo czasu poświęcić, żeby to szczegółowo obejrzeć, dlatego 

wnioskuje, żeby te projekty pojawiły się w materiałach rady w wersji elektronicznej, 

jeżeli w takowej są. Przybliżył sprawę studium. Dodał, że dzisiaj jesteśmy w planach 

ogólnych, czyli możemy zacząć coś od nowa, od zera kreować na naszym terenie 

rzeczywistość, nie taką z lat 60, tylko nową, w nowej perspektywie. W niej nie 

widziałby ograniczenia mieszkaniówki, jest tym zaskoczony. Zapytał, czy jest 

ograniczenie procentowe produkcji zwierzęcej u nas w działach specjalnych. On, jako 

radny chciałby ze swojej perspektywy patrzeć na to, co dzisiaj jest wokół nas, jak to 

wygląda i żeby ten plan ogólny odzwierciedlał tę obecną sytuację, w której my żyjemy. 

Przedstawił, jak on to widzi. 
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Radny p. Mariusz Czarnomski powiedział, że jest przedstawicielem okręgu Sadłowo. 

Zapytał, czy można tak ułożyć spotkanie z urbanistą, żeby każdy radny mógł 

porozmawiać na temat tego planu zagospodarowania przestrzennego na własnym 

okręgu. Dodał, że byłoby to bardziej przejrzyste. Wyłożenie przez p. urbanistę dla 

całej rady wszystkich okręgów jednocześnie tych planów i porozmawianie graniczy 

z cudem, bo każdy będzie zadawał jakieś pytanie. Proponuje, żeby p. urbanista spotkał 

się z każdym radnym oddzielnie. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że materiały, na 

których następują  opracowania radni otrzymają. Jest to ciągle w fazie zmian. Te 

materiały, którymi dysponuje teraz zostaną udostępnione radnym, żeby mieli 

możliwość zobaczenia jak to wygląda. Przybliżył, co jest napisane w uzasadnieniu 

ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym. W Bieżuniu plan ogólny nie przewiduje 

żadnej produkcji. W djp, które dotychczas zostało określone w miejscowym planie, 

my nie możemy komuś teraz zabrać, natomiast możliwość rozbudowy, nadbudowy, 

czy postawienia kolejnych inwestycji nie jest możliwe. Dodał, że wnioski takie były, 

ale nie zostaną uwzględnione w obrębie geodezyjnym miasta. Przedstawiał, jakie 

wnioski wpływały z różnych miejscowości.   

O godz. 11:06 obrady opuścił radny p. Mariusz Czarnomski. 

Radny p. Daniel Liszewski powiedział, że doszliśmy do takiej sytuacji, że ktoś, kto 

ma rodziców na wiosce, ma obok ziemię swoją i chciałby postawić dom, to nie ma 

takiej możliwości, dlatego, że to nie przewiduje. W Bieżuniu natomiast działkę 

10 arową może kupić, sprzedać tam u siebie i tutaj kupić ziemię. W Bieżuniu będzie 

mógł postawić dom, a tam nie, gdzie mieszka jego rodzina. Dodał, że to dziwna 

sytuacja. Zapytał, jakie możliwości przewiduje plan zagospodarowania, gdyby firmy 

chciały się pobudować, rozbudować, ewentualnie dać miejsce pracy dla mieszkańców 

naszej gminy. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że gmina nie jest 

właścicielem takich dużych działek. Niektórzy mieszkańcy przewidzieli (pewnie 

wiążą przyszłość z jakąś działalnością usługowo-handlową, czy inwestycyjną). Takie 

tereny na tych mapkach, głównie w okolicach Bieżunia i głównych dróg są 

przewidziane przez tych wnioskodawców, którzy są właścicielami. Gmina za kogoś 

nie może wystąpić. Przybliżył, gdzie są takie tereny. 

Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że jak przystępowaliśmy do planu 

zagospodarowania przestrzennego, to mieliśmy na uwadze, żeby ograniczyć rozwój 

produkcji specjalistycznej: kurników i chlewni.  Teraz nasuwają się smutne wnioski, 

że działki, na których być może wcześnie była wyrażona zgoda na budowę będą miały 

możliwość rozwijania się, natomiast mieszkańcy na terenach wiejskich nie będą mieli 

możliwości pobudowania sobie domu. Dla niego jest to jedna wielka 

niesprawiedliwość. Wie, że rolnictwo się musi rozwijać, ale nigdy nikt nie zakładał, 

że aż w tak ogromnym stopniu. Nadmienił, że ograniczamy możliwość zabudowy 

mieszkaniowej na terenach wiejskich. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że wtedy z innym 

zapałem i optymizmem podchodziliśmy, a później okazało się, że musi to być ze 

studium. Dodał, że niektórzy otrzymali zgody na warunkach zabudowy, którymi do 
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dzisiaj dysponują. Plan ogólny wyznacza karencję. Zablokuje „dzikie” budownictwo, 

czyli te na warunkach zabudowy. Trudna decyzja będzie należała do radnych. 

Przedstawił, co będzie w przypadku, gdy radni nie podejmą tej uchwały.  

 

Ad pkt 5.  

Zamknięcie XV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 11:16 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Bieżuniu zamknęła XV Nadzwyczajną Sesję, wypowiadając formułę „Zamykam XV 

Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Bieżuniu”. 

 

Do protokołu załącza się: 

 listy obecności; 

 podjętą uchwałę, 

 kserokopię pisma radnego p. Daniela Liszewskiego z dn. 09.05.2025r. 

 

 

Protokołowała: 

Izabela Sztybor 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Bieżuniu 

 

/-/ mgr Barbara Rogowska 

 


